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Vesterlindvej 21, Lind, 7400 Herning - tlf. 9628 71111 - e-mail: hojmu@herning.dk  

 

 
 

Fælles skolebestyrelsesmøde onsdag d. 26. januar 2025 kl. 17.00 – 20.00 på Lind skole.  

 

 

Se indbydelse fra Lind skole. 

 

 

Den første time fra 17.05-18.05 har vi vores eget møde.  

 

 

 

Mødeleder: Mette 

 

Ordstyrer: Signe 

 

Afbud: Carina 

   

 

Dagsorden:  

 

 

10/2025 Godkendelse af referat fra sidste gang 

Referatet mangler at blive underskrevet. 

 

11/2025  Nyt forsøg på ansættelse af koordinator i en pædagogstilling i SFO’en  

- Tanker omkring jobbeskrivelse og proces  

- Hvem vil være med i ansættelsesudvalget? 

Vi drøftede hvad der er brug for i SFO’en omkring ansættelse. Vi har søgt hjælp gennem HRU til 

beskrivelse af stillingerne. 

Der sendes en dato ud i forbindelse med ansættelse, hvor bestyrelsen kan melde ind, om de kan del-

tage i ansættelsesprocessen. 

 

12/2025 Ny forbindelsesgang  

 Kik på tegninger af bygningen – der skal sendes i udbud.  

- Bilag kommer i næste uge. 

Vi ”drøftede” farvevalg på gulve og bygningens beklædning. 

Kommunale ejendomme regner med at forbindelsesgangen er færdig i løbet af sommeren. 

Snart sendes det i udbud. 
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13/2025 Skoleårets planlægning 25/26 

- Skoledagens opbygning  

- Timefordelingsplanen (hvilke fag der skal undervises i) 

 

Vi drøftede timefordelingsplanen og skoledagens opbygning. Vi fortalte om de drøftelser vi havde 

på personalemøde tidligere samme dag 

 

 

14/2025  Skoleudviklingssamtale fredag d. 7. marts kl. 8.30-9.30  

- Et indblik i oplægget fra ledelsen 

Morten  viste vores datapakke til skoleudviklingssamtalen og gav et indblik i, hvad drøftelserne 

kommer til at handle om til skoleudviklingssamtalen. 

 

15/2025   

  Nyt fra formanden: 

Nyt fra ledelsen:  

Intet nyt 

 

16/2025 Eventuelt 

Intet nyt  

 

Punkter til næste møde:  

 

 

 

     Mvh. Mette og Morten 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
                                


